
   

 INFORMATION FRÅN STYRELSEMÖTE 8-10, 2019-2020

- Hissarna. Egeryds kommer att skicka ut mer detaljerad information om 
detta men arbetet inleds på Kumminvägen 66 v. 41. Relita kommer att ta 
bort schaktdörrarna (asbestsanering) och Hisscentralen kommer att utföra 
resten av arbetet. Enligt planeringen inleds arbetet på G1 v.2 och på G3 v. 
7. Under bytet av hissen kommer hissen att vara avstängd i 4-5 veckor 
(gäller G1 och G5. På G3 kommer den att vara avstängd kortare tid 
eftersom mycket av arbetet redan är gjort där sedan tidigare). Under 
perioden när hissen är avstängd får vi försöka hjälpas åt, t.ex. med bärhjälp.

- Gemensam el.  Styrelsen håller på att förhandla ett nytt elavtal (förnybar 
el). När avtalet är på plats kommer vi sannolikt att kunna sänka elpriset (är 
för tillfället 1,7 kr/kWh).  

- Intercom-system i punkthusen. Systemet är på plats sedan en tid 
tillbaka. Om något nummer skulle vara fel eller om ni vill byta nummer, 
hör av er till Johan Lekeborn på Egeryds. 

- Cykelförrådet G5. Yrkesgymnasiet kommer inte att kunna hjälpa oss 
denna termin med att bygga cykelförrådet på G5 (som de gjorde för G1). 
Styrelsen har beslutat att avvakta men under tiden samla in priser från 
andra aktörer. 

- Bergvärme. Vi har fått in anbud från tre entreprenörer: Essén Rör, Storå 
Rör och Edekyl. I slutet av september kommer styrelsen att gå igenom 
anbuden med experter för att kunna bedöma om detta är något att gå vidare 
med för vår förening. 

- Parkeringsplatser. Det är kö på parkerings/garage platser så säg gärna 
upp platser om de inte brukas. Ny person på Egeryds är ansvarig för 
parkeringarna: Johan Brånn (019 181836) 

Sandlådorna på lekplatserna. Det är problem på gårdarna med katter som
uträttar sina behov i sandlådorna. Styrelsen arbetar med frågan men det 
vore också bra om respektive gård kunde diskutera frågan, t.ex. på 
gårdsmöten.

Vänliga hälsningar
Styrelsen gm Andreas Persson http://www.egerydsbrf.se/kryddan/


